

Rasa cinta lahir melalui mata langsung larut ke benak emosi. Bak kata orang, dari mata turun ke hati. Wajah adalah bahagian pertama mata terpanah. Ikatan cinta pasti tidak akan luntur bilamana wajah yang dulunya sempurna tidak tercela sebarang bencana malah masih kekal sehingga saat ini. Bayangkan, tiap kali kunjungannya malam kekasih yang dirai bersama, pakaian wajah anggun yang satu ketika dahulu pernah memamah hati tidak berubah barang sedikit. Bagaikan tidak dimamah usia, anda kekal cantik dimatanya.

Tahukah anda, kira-kira 16 hingga 22 kaki persegi permukaan wajah, *skin is far more than merely a protective barrier*? Kulit adalah organ yang berfungsi mengawal sistem perkumuhan bahan buangan metabolisme, mengawal suhu, juga termasuk reseptor kesakitan, sensasi sentuhan, dan juga tekanan. Oleh itu, kesihatan dan kondisi kulit anda, juga kesihatan organ-organ anda yang lain mempunyai hubung kaitnya dengan gaya hidup dan tabiat pemakanan yang diamalkan. Faktor-faktor ini juga berkaitan dengan usia kritikal dan ketidakseimbangan ashormonal.

Selain itu, kulit adalah pusat pengimbuai sosial dan visual yang menggambarkan faktor faktor yang boleh menyebabkan penuaan. Penuaan kulit dipengaruhi banyak faktor termasuk radiasi ultraungu, pengambilan alkohol yang berlebihan, penyalahgunaan tembakau, dan pencemaran alam sekitar. Ada yang menyedari bila berat badan bertambah, tahap gula dalam darah juga sama meningkat. Tindak balas biokimia mengganggu struktur kulit anda. Gabungan faktor-faktor ini membawa kepada kemerosotan kulit dan juga fungsinya.

Ramai yang belum sedia tahu, penuaan kulit selalunya dikaitkan dengan kehilangan serat tisu, kadar pertumbuhan sel baru yang perlahan, vaskular dan rangkaian kelenjar yang berkurangan. Fungsi halangan yang mengekalkan penghidratan selular juga turut terjejas maka tisu subkutan (hypodermis) dapat dilihat meleper terutamanya pada bahagian muka, tangan dan kaki.

Namun semuanya bergantung kepada genetik juga gaya hidup anda. Fungsi fisiologi normal dalam kulit boleh merosot sebanyak 50 peratus pada peringkat umur pertengahan. Melainkan anda telah mengambil langkah pencegahan bagi menyokong sistem pertahanan intrinsik kulit anda agar ciri-ciri keremajaan kulit tidak mudah merosot dengan cepat. Disinilah barisan produk mewah lagi inovatif dapat membantu anda meraih kembali wajah pada sekitar usia 20-an. Untuk hiasan wajah sempurna, miliki kulit sempurna tanpa garis kedutan, bintik hitam dan sebarang efek penuaan.

SUBANG
DARIPADA
KOLEKSI
MOUWARD